
Julemød Jægerråd e Faaborg-Midtfyns Jægerråd d. 05-12-

2024. 

Tilstede: Flemming Sørensen, Jens Thomsen, Bjarne Rullhøj, Peter 

Reitz, Per Brunsgaard og Fini Kjærsgaard. 

  

Dagsorden. 

1. Referat 

2. Post og siden sidst 

3.   

4. Grøn trepart 

5. Hjortelav. (Hjortevildtgruppen Fyn) 

Årsmøde i hjortevildtruppen Fyn? 

6. Årsmøde Faaborg-Midtfyn 2025 

Onsdag d. 12. feb. 2025 kl. 18.30 

Hillerslev Selskabslokaler, Assensvej 144, 5750 Ringe 

Tema: Reguleringstilladelser/Invasive arter 

Valg af formand. 

7. Valg/indstilling af delegerede til repræsentantskabsmøde 

lørdag d. 21. juni 2025 

Vi har i år 2 pladser, mod 3 de andre år. 

Sidste år blev følgende valgt: Flemming Sørensen, Peter Reitz, 

Fini Kjærsgaard og Jens Thomsen. 

Suppleanter: Bjarne Rullhøj, Peter L. Madsen. 

8. Eventuelt 

  

Ad1. Godkendt 



Ad2. DJ kæmper med alt for mange ”skuffemedlemmer”, nu vil de 

forsøge med en anden løsning, som helst skal løse problemet. 

Ad3. D. 31-10-2024 var der møde på Trente Mølle. Per B. har på 

mødet givet indput om et kystvandråd, både i DJ og Friluftraads regi. 

Grønt Råd holder fremadrettet 3 møder om året (før kun 2 møder). 

Ad4. Jens opremser konstellationen i Trepart. Jens har udsendt det 

til samtlige jagtforeninger i Faaborg-Midtfyns kommune. Hvert 

jægerråd skal indstille 2 personer (1+1suppleant) til kommende 

kystvandråd. Der er afsat penge til 18 kystvandråd. 

Ad5. Der bliver ikke afholdt årsmøde før i 2025. Vi får ingenting at 

vide fra Sydvestfyns hjortelav! 

Ad6. Vildtkonsulent Rasmus Peter Skou Jensen fra 

Naturstyrelsen kommer og fortæller om regulering af invasive arter. 

Jægerrådet peger på HBmedlem Lars Udengaard som dirigent til 

årsmødet onsdag d.12. feb. 2025 

Ad7. Der peges på suppleanter: Bjarne, Flemming. Og delegerede: 

Jens, Peter og Fini 

Ad8. Der er årskredsmøde d.13-03-2025 kl. 18.30 i Ullerslev Kultur 

og Idrætscenter. 

Flemming mener det er på tide, at få kigget på vores vedtægter 

angående måden vi stemmer på! 

 

  

 
 

 


